



**THE MUNICIPAL ASSESSMENT
AMENDMENT ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
L'ÉVALUATION MUNICIPALE**

STATUTES OF MANITOBA 2020

LOIS DU MANITOBA 2020

Chapter 13

Chapitre 13

Bill 200
2nd Session, 42nd Legislature

Projet de loi 200
2^e session, 42^e législature

Assented to April 15, 2020

Date de sanction : 15 avril 2020

EXPLANATORY NOTE

This note is a reader's aid and is not part of the law.

This Act amends *The Municipal Assessment Act* to exempt real property that is used primarily by The Royal Canadian Legion or The Army, Navy and Air Force Veterans in Canada from municipal taxes, except for local improvements.

NOTE EXPLICATIVE

La note qui suit constitue une aide à la lecture et ne fait pas partie de la loi.

La présente loi modifie la *Loi sur l'évaluation municipale* afin que les biens réels utilisés principalement par les organismes dénommés « The Royal Canadian Legion » ou « The Army, Navy and Air Force Veterans in Canada » soient exempts des taxes municipales, à l'exception de la taxe pour les travaux d'améliorations locales.

CHAPTER 13

THE MUNICIPAL ASSESSMENT AMENDMENT ACT

(Assented to April 15, 2020)

HER MAJESTY, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of Manitoba, enacts as follows:

C.C.S.M. c. M226 amended

1 The Municipal Assessment Act is amended by this Act.

2 Subsection 22(1) is amended by adding the following after clause (n):

(n.1) is used primarily by The Royal Canadian Legion or The Army, Navy and Air Force Veterans in Canada, to a maximum exemption of 0.81 hectare;

CHAPITRE 13

LOI MODIFIANT LA LOI SUR L'ÉVALUATION MUNICIPALE

(Date de sanction : 15 avril 2020)

SA MAJESTÉ, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Manitoba, édicte :

Modification du c. M226 de la C.P.L.M.

1 La présente loi modifie la Loi sur l'évaluation municipale.

2 Le paragraphe 22(1) est modifié par adjonction, après l'alinéa n), de ce qui suit :

n.1) ils sont utilisés principalement par les organismes dénommés « The Royal Canadian Legion » ou « The Army, Navy and Air Force Veterans in Canada », la superficie maximale exemptée étant de 0,81 hectare;

3 *Clause 23(1)(f) is repealed.*

3 *L'alinéa 23(1)f) est abrogé.*

Coming into force

4 *This Act comes into force on a day to be fixed by proclamation.*

Entrée en vigueur

4 *La présente loi entre en vigueur à la date fixée par proclamation.*